
O MOCI A POTREBE MODLITBY 
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ENERGIA Z NEBA 
VÍŤA ZÍ NAD 

COVIDOM-19!

COVID NAPADOL CELÚ RODINU - JEŽIŠ ZVÍŤAZIL!
MODLITEBNÁ KOMÔRKA V NEMOCNICI

SVEDECTVO SESTRY KATKY O TOM, ŽE PÁN JE S NAMI AJ V TEJ 
NAJHLBŠEJ “JAME” A O SILE MODLITEBNEJ POMOCI



„Na tvojich múroch, Jeruzaleme, ustanovím stráž-
cov, ktorí po celý deň a po celú noc nebudú nikdy 
mlčať. Vy tedy, ktorí pripomínate Hospodina, ne-
majte pokoja!“

Izaiáš 62:6

Sestra Katka je v prebudení od úplných začiatkov. 
Stojí v službe modlitebnej podpory tak, ako to sama 
prijala od Pána. Jej požehnanú službu vnímam 
veľmi intenzívne, vďaka Pánu za jej ver-
nú službu. Cirkev a služba veľmi 
potrebuje oddaných, verných 
modlitebníkov, ktorí stoja 
zodpovedne na svojom 
služobnom mieste. Kat-
ka naozaj stojí v tejto, 
tak veľmi potrebnej a 
nepostrádateľnej služ-
be verne a nie je určite 
jediná. Samozrejme, aj 
ona potrebuje modli-
tebný príhovor, ...a  ten-
tokrát ho naozaj výnimoč-
ne potrebovala. Modlili sme 
sa za ňu všetci, bratia a ses-
try. A vďaka Bohu zázrak sa stal. 
Modlitebný príhovor je naozaj veľmi 
potrebný, poskytuje Božiu ochranu - múry 
pre služobníkov a celú cirkev a je generátorom moci 
pre službu. Božie slovo je plné takýchto príkladov. 
Spomeňme si len na príbeh opísaný v 2M.17. kapito-
le, keď Izrael bojoval v Refidíme s Amalekom. Jozue 
dole v údolí bojoval s mečom, zatiaľ čo Mojžiš vysielal 

modlitby so zdvihnutými rukami k Bohu. Prebiehala 
“hyperdimenzionálna komunikácia”.

 „A prišiel Amalech a bojoval s Izraelom v Refidíme.

Vtedy povedal Mojžiš Jozuovi: Vyber nám mužov a vyj-
di, bojuj proti Amalechovi. Ja budem zajtra stáť hore na 
brehu, a palica Božia bude v mojej ruke.

A Jozua urobil tak, ako mu povedal Mojžiš, 
bojoval proti Amalechovi. A Mojžiš, 

Áron a Húr vyšli na vrch toho bre-
hu.

  A bolo, dokiaľ držal Moj-
žiš svoju ruku zdvihnutú, 

premáhal Izrael; ale keď 
spustil svoju ruku, pre-
máhal Amalech.

A keďže boly ruky Moj-
žišove ťažké, vzali ka-

meň a položili pod neho, 
a sadol naň, a Áron a Húr 

podopierali jeho ruky, jeden 
z jednej a druhý z druhej strany, 

a tak stály jeho ruky pevne až do 
západu slnca.“

2M. 17:8-12

Jouze a vynikajúci vojaci, ktorých si vybral na Moj-
žišov príkaz, nevyhrávali vojnu svojou silou, svalmi, 
šikovnosťou, vynikajúcou taktikou, stratégiou, počet-
nou prevahou. Skôr naopak. Oni premáhali mocou 
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Božou, ktorá do nich prúdila z Neba vďaka Mojžišo-
vým dvihnutým rukám, vďaka nebeskému spojeniu, 
ktoré bolo nadviazané Mojžišovou modlitbou. To je 
pravda aj o nás... Služba a náš život je chránený, nabí-
janý mocou z Neba vďaka modlitbe. Ak nám klesajú 
modlitebné ruky, tak nás premáha nepriateľ, ak ich 
máme ako antény, tak ako Mojžiš vystreté smerom 
Nebu, k trónu Božiemu, tak tu na Zemi, v službe, ale i 
v osobnom živote, v práci, v rodine vyhrávame. Každý 
Boží služobník potrebuje dobrých, poctivých verných 
modlitebníkov, ktorých ruky neklesajú a sú ako sate-
lity pevne vystreté k Božiemu trónu. Tiež potrebuje 
Boží služobník verných bratov, spoluslužobníkov, 
ktorí ho podporujú, hlavne vtedy, keď je unavený, 
keď mu klesajú ruky. Potrebuje svojho Árona a Húra, 
ktorí mu dajú kameň (pomoc každého druhu, morál-
nu, finančnú, modlitebnú, jednoducho pomoc, ktorú 
práve potrebuje), na ktorý si môže služobník unavený 
z duchovných bojov sadnúť a držia mu ruky vystreté 
k Nebu. Mnohí kresťania žijú absolútne nesprávny, 
egoistický, len na seba a svoje požehnanie zameraný 
život a čakajú len na tú príležitosť, aby mohli zvrhnúť 
služobníka dole z postavenia, povolania, služby, do 
ktorej ho povolal Pán. Lenže takto to nefunguje, po-
kiaľ klesnú ruky služobníka, vtedy prehráva celý ľud, 
a úspech a požehnanie nepríde, naopak, prichádza 
nepriateľ, ktorý ide len na to, aby kradol, ničil, zabíjal 
(Ján 10:10). A naozaj sa to, žiaľ, prejaví v celom ľude, 
aj v živote tohto, tzv. kresťana - alebo kr...téna? V sku-
točnosti to nie je ani kresťan, len sa na neho hrá a 

zneužíva Krista a Jeho učenie na svoje osobné ciele, 
na úspech, prosperitu a pod. Skutočný kresťan tomu 
rozumie a podľa toho aj koná.

Vďaka Bohu, Katka tomu rozumie a stojí v službe 
modlitebníčky, ktorá sa prihovára dňom i nocou za 
pastiera a celú cirkev a dobíja službu “energiou”, mo-
cou Ducha Svätého z Neba. A verím, že nie je v tejto 
veľmi potrebnej službe sama. Katka pravidelne, v is-
tom intervale je v spojení a zaujíma sa o modlitebné 
potreby, predmety, berie svoju službu vážne. Také-
muto prístupu sa teší každý služobník, ja samozrejme 
tiež. Katka je strážca od Boha, ktorý drží stráž na mú-
roch Jeruzalema. A nemá to ľahké, túto službu robí 
ako manželka a matka šiestich detí... Preto ani pre nás 
nebolo ťažké sa za ňu prihovárať, keď to najviac po-
trebovala. Pán nás nevypočúva pre našu mnohomlu-
vu, ale pre našu modlitbu vysielanú z úprimného 
srdca.

„Ale keď sa modlíte, nežvatlite jako pohania, lebo sa 
domnievajú, že pre tú svoju mnohomluvu budú vysly-
šaní.“                                                                            Mat. 6:7  

Sme preto Bohu vďační, že nám Katku, jej muža a celú 
rodinu ochránil, uzdravil, že vypočul naše modlitby, 
a že nám tak veľmi potrebnú modlitebníčku, sestru 
v službe vrátil do služby a jej rodine vrátil nenahra-
diteľnú manželku a mamičku domov z nemocnice 
uzdravenú. 



Vypočujme si jej svedectvo:

“Ďakujem Pánovi za to, že aj tento rok urobil pre mňa, 
aj celú našu rodinu množstvo zázrakov.

Ten, o ktorom chcem písať, vlastne ešte stále preží-
vam a cítim, ako vo mne Božia moc pracuje aj napriek 
mojej slabosti, ale v tej sa dokonáva Božia sila.

Začiatkom novembra môj manžel dostal teploty a 
PCR test ukázal, že je pozitívny na covid. Nakazil sa od 
očkovaného. Mal vysoké teploty, nemohol nič zjesť, 
ani vypiť, všetko vyvrátil.

Onedlho sme mali teploty všetci šiesti. Aj testy sme 
mali pozitívne. Až na syna Simeona. Ja som behala 
v teplotách celý deň od jedného k druhému s tep-
lomerom, čajom, jedlom, dezinfikovala, až som už 
nevládala. Držalo ma iba Slovo a modlitebná pod-
pora, ktorú som dostávala od pastora a následne aj 
od bratov a sestier. Keďže dcéra Ester aj ja sme silno 
kašľali, manžel nám nariadil a vybavil vyšetrenie v ne-
mocnici.

Tam vysvitlo, že mám obojstranný zápal pľúc a muse-
la som zostať na covid oddelení. Pre modlitby, ktoré 
boli za mňa vysielané som dostala od Pána silu prežiť 
tam a neupadnúť. Zle sa mi dýchalo a pri nádychu 
mi z hrudníka pískalo. Ale iba v ten deň, keď som na-
stúpila. Saturácia kyslíka v krvi bola 86% - 94% - dosť 
nízka. Dali ma na kyslíkovú masku. Na oddelení bola 

miestami veľmi ťažká atmosféra, ale pre milosť, ktorú 
som dostala od Pána, som bola „nad“ tým v duchu, a 
to sa prejavilo aj na tele.

Prišla som na to, že do kúpeľne chodíme z celého od-
delenia iba ja a pani z našej izby. Tak sa kúpeľňa stala 
mojou dočasnou modlitebnou komôrkou.

Vďaka Pánu, môj stav sa zlepšoval zo dňa na deň. Na 
štvrtý deň ma už prepustili.

Stále ďakujem Pánovi za pastora, za bratov a sestry, 
za každého, kto sa za mňa modlil, podporil aj sprá-
vou. Zažila som, a nie prvýkrát na vlastnej koži, ako 
veľmi potrebuje každý kresťan cirkev, živú, ktorá sa 
modlí.

Bratia, sestry, modlite sa,...víťazstvo je naše.

Mikuláš Gőcze
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